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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ČERVEN 2021 

 
 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK   17. 06. 2021 
 
Místo jednání:  Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58 
 
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  20:45 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Kamil Vraspír, Jiří Tlustý, Roman Komenda, 

Petr Jindra 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
  
 

 

Navržený program jednání:  bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání  Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu  Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů  Dolejš 

 4) Informace jednotlivých komisí    předsedové komisí 
 LK; KRD; KMM; KRR; DK 
 - Plány práce komisí       

  - Schválení členů komisí 

 5) DPRR +4  a RPRR+1  Matyáš, Dufková 

  - PP3 – zelená skupina 

 6)  Mládežnické projekty, KCTM Vysočina a Jižní Čechy   Dolejš 

  - projekt „Branky 2021“     

 7) Zpráva o čerpání rozpočtu  Matyáš, Dufková 

  8)  Informace z jednání manažerů a celostátního VV   Matyáš 

 9) Ostatní 

  - prostředí MS Teams 

  - pozvánka a žádost Přibyslav 

  - sociální sítě a komunikační platformy regionu 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. Do programu 
byl doplněn bod Sociální sítě a komunikační platformy regionu. Následně VV schválil předložený doplněný 
program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Michala Pazderníka ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

V rámci tohoto bodu proběhla kontrola zápisu a plnění úkolů z minulého jednání VV. Z kontroly vyplynulo, že 
úkoly 5 a 6 ohledně Florbalu Vysočina nebyly dořešeny. O této problematice VV jednal v rámci bodu 6. 
 

4) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, představil plán práce LK, dále se hovořilo o připravované TL po 
přihláškách. Petra Dufková podala přítomným informace o přihláškách do soutěží, o požadovaných přesunech 
mezi soutěžemi a žádostech o přesunech. 
Soutěže, které nebyly naplněny dostatečným počtem družstev, se po telefonických jednání s oddíly přesunuly do 
ostatních soutěží.  
Družstvo Pacovští Honzíci B – 5VM7 poslalo žádost o přesun družstva do soutěže 5JM7, družstvo Snipers Třebíč 
modří – 5XS1 poslalo žádost o přesun družstva do soutěže na Jižní Moravě a oddíl TJ Centropen Dačice poslalo 
LK žádost o přesun všech svých přihlášených družstev z Jihočeského Kraje do Kraje Vysočina. 
LK se shodla na umožnění těchto přesunů, kromě družstva TJ Centropen Dačice 5XS1, které zůstane pro tuto 
sezonu v Jihočeském kraji (z důvodu počtu družstev v košových soutěžích). 
 
Do proběhlé diskusi členové VV hlasovali o povolení těchto přesunů. 
 
HLASOVÁNÍ: Pro 6 PROTI      0  ZDRŽEL SE 0 
 
RVV schválil změny v soutěžích. 
 
Dále mezi přítomnými proběhla široká diskuse ohledně úpravy předpisů košových soutěžích. 
  

Úkol 06/2021 1: Upravit předpisy košových soutěží ve smyslu počtu sestupujících a postupujících. 

     Termín: 18.6.2021 

               Zodpovídají: Jiří Tlustý 

 

Přítomní dále hovořili o startu ročníku 2002 v soutěži juniorů. 

 

Úkol 06/2021 2: Dotaz na úpravu předpisu juniorů ohledně startu ročníku 2002. 

     Termín: 18.6.2021 

               Zodpovídají: Petra Dufková 

 

Jiří Tlustý ještě pohovořil o přípravách LA. 

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o plánu práce komise, plány seminářů, webinářů a 
praktických seminářů, získávání zpětných vazeb od oddílů, ale také o nabízených telekonferenčních mentorských 
schůzkách pro rozhodčí. 

KŽS – Roman Komenda předložil vizi komise a proběhla diskuse ohledně fungování dívčích oddílů v regionu. 

KMM – Petr Jindra RVV předložil návrhy na práci komise mládeže. 
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KRR – Lukáš Dolejš mluvil o vizi komise, dále RVV sdělil, že probíhají jednání s novými možnými členy KRR. 
Lukáš Dolejš plánuje v JČ setkání jihočeských klubů. KRR se bude i nadále v obou krajích věnovat obsazování 
bílých míst, náborovým akcím a pokračování projektů KCTM. 

 

Komise přeshraniční spolupráce – Kamil Vraspír pohovořil o plánech a vizích komise a představil pracovní 
3členou skupinu. 

 

V závěru tohoto bodu programu předsedové komisí představili složení svých komisí. Navrženi členové komisí: 
 
KŽF – Roman Komenda 

- Petr Jindra 
- Barbora Čížková 
- David Štursa 
- Michal Novotný 
- Pavel Vencovský 

- Tomáš Rosecký 
 

DK – Jiří Dufek 
- Pavel Urbánek 
- Filip Dvořák 
- Jakub Jung 

 
LK – Jiří Tlustý 

- Pavel Nesnídal 
- Patrik Kučera 
- Lukáš Malý 
- Martin Draxler 

 
KMM – Petr Jindra 

- Roman Komenda 
- Zdena Janoušková 
- Vít Strouhal 
- Jan Dušek 
- Tomáš Rosecký 

 
KRD – Michal Pazderník 

- Kamil Vraspír 
- Doubek Matěj 
- Filip Novák 
- Petr Stejskal 

 
KRR – Lukáš Dolejš 

- Kamil Vraspír 
- Jakub Šmíd 
- Jiří Kratochvíl 
- Michal Pazderník 
- Jiří Kučera 

 
KPS – Kamil Vraspír 

- Lucie Primusová 
- Miroslav Janošťák 

 
HLASOVÁNÍ: Pro 6 PROTI      0  ZDRŽEL SE 0 

RVV schválil předložené složení komisí. 
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5) DPRR +4  a RPRR+1 

Petra Dufková zaslala členům RVV plány regionálního rozvoje a všichni členové se s těmito plány seznámili. 
V rámci informací pohovořili Jiří Matyáš a Petra Dufková o hodnocení a přípravě nového RPRR+1. Hejtmani 
regionu také informovali ostatní členy o vizích, o kterých hovořili na setkání hejtmanů = pokračování KCTM v obou 
krajích + povinnost používání brýlí.  Jiří Matyáš dále pohovořil o chystaném výběrovém řízení do Zelené skupiny 
PP3 a postupně představil všechny přihlášené oddíly z našeho regionu. Mezi členy VV proběhla diskuse. 

 

Úkol 06/2021 3: Do příštího jednání uskutečnit mezikomisní jednání (KMM – LK) ohledně používání brýlí. 

     Termín: 9.9.2021 

               Zodpovídají: P. Jindra, J. Tlustý 

  

Úkol 06/2021 4: Předložit vyhodnocení o spolupráci stávajících členů zelené skupiny PP3 v našem regionu. 

     Termín: 1.8.2021 

               Zodpovídají: J. Matyáš 

   

6) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM VYSOČINA A KCTM JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš hovořil o doplnění člena – Petra Jindry – toto projednáno s právníkem a jakmile bude všechno 
nachystáno dojde ke změně a následně doplnění nového člena. Dále informoval o podání vyhodnocení dotace 
na KÚ a o přípravách vyúčtování vůči ČF. 

Z podaných dotací prošla „Svazovka“, dotace na Jihočeský florbal bohužel nebyla vybrána, ale Lukáš se chystá 
podat odvolání proti rozhodnutí. 

 

Michal Pazderník informoval o proběhlých jednání s Michalem Peterkou a o krocích které se vedou ohledně 
Florbalu Vysočina – příprava nových stanov. K předání spolku zatím nedošlo. 

 

Dále Lukáš Dolejš informoval o projektu „Branky 21“. Na Vysočině jsou již branky připraveny k distribuci. Branky 
se budou předávat oddílům na základě předávacího protokolu. 

 

Úkol 06/2021 4: Vytvořit předávací protokol na branky a poslat VV. 

     Termín: 19.6.2021 

               Zodpovídají: Kamil Vraspír 

 

7) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Jiří Matyáš spolu s Petrou Dufkovou informovali o čerpání regionálního rozpočtu. Čerpání rozpočtu 5/2021 bylo 
předloženo dle stávajících přístupných informací. 

 

8) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ  

Jiří Matyáš pohovořil o materiálech, které byly diskutovány na proběhlém jednání manažerů. 

 

9) OSTATNÍ 

- sociální sítě a komunikační platformy regionu 

Jiří Matyáš a Petr Jindra mluvili o plánu založení regionálního YouTube kanálu, využívání sociálních sítí (IG, FB). 
Ohledně tohoto nápadu proběhla diskuse a RVV s tímto souhlasí. 

 

- pozvánka a žádost Přibyslav 

Petra Dufková podala RVV informaci o chystané sportovní akci SK JUVENIS PŘIBYSLAV pro děti. RVV se dohodl 
na materiální podpoře této, ale i dalších podobných akcích. 
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- prostředí MS Teams 

Jiří Matyáš udělal pro členy RVV krátké školení pro používání Teamsů.  

 

 

Další jednání RVV: 09. 09. 2021 

 
Jednání ukončeno ve 20:45 hod. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Michal Pazderník, jmenovaný ověřovatel 


